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Abstract (en)
[origin: CN114098353A] The set comprises a receiving mattress (10) comprising a wool filling enclosed in a first envelope and a base mattress (20)
comprising a foam filling enclosed in a second envelope. The wool filling of the receiving mattress (10) comprises a stack of a plurality of stacked
wool mat layers substantially free of wool flakes, and the receiving mattress (10) is placed on the base mattress (20), the receiving mattress (10) and
the base mattress (20) being independent of each other and separable. The foam filling of the base mattress (20) having a density of at least 35 kg/
m3 can in particular comprise a material derived from foam recirculation.

Abstract (fr)
Cet ensemble comprend un matelas d'accueil (10) comprenant un garnissage en laine enfermé dans une première enveloppe, combiné à un
matelas socle (20) comprenant un garnissage en mousse enfermé dans une seconde enveloppe. Le garnissage en laine du matelas d'accueil (10)
comprend des couches superposées de laine en nappe, et le matelas d'accueil (10) est posé sur le matelas socle (20), le matelas d'accueil (10)
et le matelas socle (20) étant indépendants et séparables. Le garnissage en mousse du matelas socle (20), dont la densité est d'au moins 35 kg/
m<sup>3</sup>, peut notamment comprendre un matériau issu de recyclage de mousses.
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